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25/4/22 

 פרוטוקול מס' 66 מישיבת דירקטורי ון החברה שהתקיימה ביום 25/4/22

נוכחים: מ. ששון,  ח. זברלו, ד. פדר,  ע. קפלן, ש. חן, כ. רותם,  עו"ד י. אטיאס, עו"ד ר. יוגב, ט. ישראלי. 

בזום: א. חתוכה, א. מור, רו"ח ג. גורדון נוימן, רו"ח ח. עמר. 

מ. ששון פתח את הישיבה בדיון בנושאים שעל סדר היום  :

1. אישור פרוטוקול דירקטוריון החברה מס' 65 מיום 22/12/2021:  

לחברים נשלח פרוטוקול הישיבה הקודמת. לא הועלו שאלות או הערות כלשהן לגבי פרוטוקול זה.

 הוחלט: לאשר פה אחד את פרוטוקול מס' 65 מישיבת הדירקטוריון מיום 25/4/21. 

2.  אישור הדו"ח הכספי לשנ ת 2021 וכן דו"ח הדירקטוריון לשנה שהסתיימה ב-31/12/21:  

 . לחברי הדירקטוריון נשלחו הדו"חות הכספיים וכן דו"ח הדירקטוריון לשנת 2021

רו"ח ג. גורדון נוימן הצי גה את הדו"ח הכספי לשנת 2021 וסקרה את עיקרי הדברים.  ראשית , הודגש כי בולט 

מאוד במאזנים שהחברה נמצאת בשנה של חזרה לשגרה . 

עמ' 3 – עמוד המאזן. ניתן לראות שסך המאזן גדל מכ- 124 מיליון ₪ לכ-127  מיליון ₪. הגידול הוא בעצם רווח  

החברה בשנת 2021. בהסתכל על הסעיפים המאזניים בעמוד 3  ניתן לראות גידול במזומנים  בכ-2-3 מיליון ₪.  

בסעיף "לקוחות" קיימת עליה  הנובעת מחזרת החברה לפעילות. 

סעיף "חייבים ויתרות חובה" נותר בסה"כ דומה לשנת  2020, וזה נובע בעיקר משני טעמים:  מחד, בשנת 2020  

היו הכנסות לקבל מהעירייה של ארנונה, שלא נמצאים כעת, ומאידך, יש לנו השנה  גידול בהכנסות לקבל  

מתב"רים וכיו"ב. כתוצאה מכך, סעיף זה נותר בסדר גודל דומה לשנה הקודמת. 

בסעיף "הרכוש הקבוע" רואים  השנה  קיטון בסך הרכוש הקבוע הנובע מכך שהפחת גדול מההשקעות. הפחת 

הינו כ-7.6 מיליון ₪, לעומת השקעות של  0.9 מיליון ₪ בלבד  השנה, כהמשך השפעת הקורונה. 

סעיף ה"אשראי מתאגיד בנקאי וחלויות שוטפות" –כדאי לקרוא אותו יחד עם סעיף "הלוואות לזמן ארוך"  

ולחבר את שני הסעיפים יחד, וכך רואים שההתחייבויות לבנקים קטנו בכ-3 מיליון ₪ בסך הכל, שזה למעשה  

החזר ההלוואות לזמן ארוך שיש לחברה מבנקים. הוזכר לנוכחים שבשנה שעברה נוצר מצב של אי עמידה 

באמות מידה פיננסיות, ולכן היה צורך למיין לזמן הקצר סכום נוסף של 4 מיליון ₪, והשנה אין צורך לעשות 

זאת, מאחר שהחברה עומדת באמות המידה הפיננסיות שלה.  

בסעיף "זכאים ויתרות זכות"  קיים גידול מסך של כ-17 מיליון ₪ בשנת 2020  לכ-22 מיליון ₪ בסוף שנת 2021.  

גם כאן נובע הגידול מחזרה לפעילות, ובעיקר מ-3 דברים : 

 1.  עלייה בכמות העובדים – יש לזכור שבחודש דצמבר 2020 היו עובדים רבים בחל"ת ;

2. קיים גידול בהוצאות לשלם בסך כ-2 מיליון ₪, המורכב מכ -1 מיליון ₪  - חוב בגין פינוי אשפה  הנתון 

במחלוקת, וכ-1 מיליון ₪ נוספים הנובעים מהחזרה לפעילות רגילה . 

3. גידול בהכנסות מראש ממנויים – גם כאן כתוצאה מהחזרה לשגרת פ עילו ת. 
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"התחייבויות בשל סיום יחסי עובד ומעביד" -  קיים קיטון בסעיף הנובע הן מעזיבת עובדים  והן מרווחים של  

קופות הפ יצויים.  

ההון העצמי של החברה גדל  מכ-68.6 מיליון ₪ בשנת 2020, לסך של כ-71 מיליון ₪ בשנת 2021, כלומר, רווח  

החברה בשנת 2021 הנו כ-2.4 מיליון ₪. זו תמונת המאזן לסוף שנת 2021.  

עמ' 4 – "דוחות רווח והפסד" – הוזכר לנוכחים, כי בשנת 2020 הייתה ירידה חדה בפעילות עקב הקורונה. שנת 

2021 מהווה שנה של חזרה לפעילות כמעט רגילה. בסעיף "הכנסות ממתן שירותים ודמי שכירות" קיים גידול  

 מסך של כ-34 מיליון ₪ בשנת 2020, לסך של כ -61 מיליון ₪ בשנת 2021. הדבר נובע מגידול בכל סעיפי הה כנסה.

בביאור 12 )עמ' 15( ניתן לראות את פירוט ההכנסות והגידול שחל בהן. בהתאמה,  קיים גידול בסעיף "עלות  

מתן השירותים ודמי השכירות" מהוצאות בסך כ-42 מיליון בשנת 2020,להוצאות בסך כ-56 מיליון בשנת 2021. 

ניתן לראות את פירוט מרכיבי ההוצאות בביאור מס' 13 )עמ'  15 (. 

גם השנה קיבלה החברה מענק קורונה בסך 1.3 מיליון ₪ בגין הירידה במחזורי הפעילות, וזאת  ביחס למענק  

בסך 2 מיליון ₪ שהתקבל בשנת 2020. המענק  הוא בגין הוצאות קבועות . בהתאמה התקבלה גם בשנת 2021  

הנחה בארנונה.   

בסעיף "הוצאות הנהלה וכלליות " לא חל  שינוי ביחס לשנה הקודמת, מאחר שמרבית הוצאות המטה הינן 

הוצאות קבועות.  

בסעיף "הוצאות מימון" ניתן לראות גידול הנובע  מכך שהחברה קיבלה הלוואות מהעירייה בסוף שנת 2020  

ולכן הוצאות המימון, לאותה נקודת זמן, היו חלקיות בלבד.  הוצאות המימון לשנת 2021 גדלו, מאחר שהן 

שולמו בגין  שנה מלאה. ההלוואות שנתקבלו מהעירייה הן בסך של 18 מיליון ₪ והחברה  תתחיל לפרוע  אותן 

רק בסוף שנת 2023, ולא ב שנת 2021 כמתוכנן, וזאת בהסכמה עם העירייה.  

לסיום, הד גישה רו"ח גורדון נוימן שהחברה עומדת בשנת 2021, בניגוד לשנה שקדמה לה, באמות המידה 

הפיננסיות בעקבות  חזרתה לפעילות ,ואלו בעצם עיקרי הדברים בדוחות הכס פיים. 

מבחינת ביקורת ביקשה לציין כי הביקורת עברה בצורה חלקה, וכי משרד "פאהן קנה" קיבל תשובות טובות  

ומקצועיות לכל השאלות שעלו מהביקורת. 

לסיכום, ציין מנכ"ל החברה , כי החברה חוזרת בהדרגה להיקפי הפעילות הרגילים, ו ניתן לראות זאת בעיקר  

בזינוק שהתרחש השנה בפעילות ימית.  הודגש, כי הנתונים הכספיים משקפים היקף פעילות קיצית כמעט  

רגילה בימית, אשר נעצרה בבת אחת  ב-18/8/21, כתוצאה מכניסת ה"תו הירוק" לתוקף,  וחיוב ילדים 

בבדיקות קורונה בכניסה לבריכות. אלמלא מעצור זה, סביר להניח שהכנסות ימית השנה  היו גדלות עוד יותר. 

בהתייחס לדוחות הרווח וההפסד הפרטניים של המרכזים, נשאלו מספר שאלות הבהרה ע"י מר ד. פדר, אשר  

קיבל הסברים להנחת דעתו.  

בעקבות הערתו של מר ד. פדר, ייבחן שוב נושא השקיית המים בפארק פרס.    

הועלתה שוב בעיית ההמתנה הארוכה לטיפולים רגשיים במרכז מטרה. ראש העיר ויו"ר  ,בדיון שנערך

הדירקטוריון הבהיר שוב, כי למרות שהעיר אינה מחויבת בהפעלת מרכז טיפולי, וכי מדובר במנדט שבסמכות  

בסבסוד המרכז מתוך תפיסה של מחויבות עמוקה , העירייה ממשיכה קופות החוליםמשרד הבריאות באמצעות 

. עוד הודגש, כי יש עיריות דוגמת ראש העין, אשר סגרו לאחרונה מרכזי טיפול ולרווחת הילדים לשירות הציבור

 דוגמת אלה, מאחר שלא רצו לסבסדם.

  הוחלט:

  1. לאשר פה אחד את הדוחות הכספיים  לשנת 2021. 

  2. לאשר פה אחד את דו"ח הדירקטוריון לשנה שהסתיימה ב-31/12/21. 
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 3. הארכת אישור קבלת מסגרת אשראי בסך 7 מלש"ח לשנה נוספת 2023: 

כ. רותם ציינה, כי החברה מקבלת בכל שנה  היתר ממשרד הפנים למסגרת אשראי מבנקים בסך 7 מיליון לצורך 

הפעילות השוטפת.   

בכל שנה מחדש מתקיים הליך אישור לשנה נוספת הן בדירקטוריון החברה והן במועצת העיר. החברה קיבלה 

גם את אישור מועצת העיר  וגם את אישור משרד הפנים לשנת 2022  והאישור נשלח לחברים במסגרת        

החומר לדירקטוריון. 

מסגרת האשראי הינה לביטחון בלבד ועלות ההקצאה הינה מזערית. בעת שימוש במסגרת האשראי  קיים  

תשלום בשיעור אחוז מסוים מהיקף השימוש במסגרת. החברה מבקשת לאשר את הארכת מסגרת האשראי  

לשנת 2023.  

 הוחלט:  לאשר פה אחד המשך קבלת מסגרת אשראי מבנקים בסך 7 מש"ח לשנת 2023.  

 

 4.  אישור פרוטוקולים של ועדת מכרזים:  

לנוכחים נשלחו פרוטוקולים של ישיבות הועדה מהמועדים  22/12/21, 20/1/22, 21/2/22. מר ד. פדר, יו"ר ועדת 

המכרזים, סקר את הנושאים בקצרה בפני הנוכחים.  לנוכחים הובהר, כי ועדת המכרזים דנה באופן פרטני 

ומעמיק בכל נושא המובא בפניה, ומחליטה על פי מיטב שיקול דעתה בכל נושא הנדון.  

היועץ המשפטי, עו"ד י. אטיאס הדגיש, כי לא קיימת חובה לאשר את החלטות הועדה בדירקטוריון. 

הפרוטוקולים מובאים בפני הדירקטוריון כדיווח בלבד וכמעשה עשוי.   

 

 הוחלט: לאשר פה אחד את הפרוטוקולים לעיל .  

 

 5. אישור פרוטוקול ישיבת כוח האדם שהתקיימה ביום 28/2/22:  

 לחברים נשלח הפרוטוקול מיום 28/2/22. 

בהיעדרה של הגב' זיוה ברעם , יו"ר ועדת כוח האדם, הציגה כ. רותם את הפרוטוקול. למינוי מנהל למרכז 

נפשונית, פורסם מכרז פנימי. במועד הגשת ההצעות הוגשה הצעה ע"י עובדת החברה הגב' מיטב פיס, אשר  

נבחרה לתפקיד פה אחד, כאמור וכמפורט בפרוטוקול הישיבה לעי ל. 

 

הוחלט: לאשר פה אחד את פרוטוקול ועדת כח האדם לעי ל. 

 

 6. מינוי ועדת ביקורת לחברה:

מאחר שיו"ר הועדה, הגב' א. פרחי, פרשה מדירקטוריון החברה, יש צורך למנות יו"ר חדש לוועדה וכן 2 חברים 

נוספים. מאחר שלא מונתה ועדה חליפית, לא כונסה השנה ועדת הביקורת.   

על הפרק עומד אישור 3 דוחות ביקורות שמצויים עדיין בסטטוס טיוטה, וכן לקבוע תכנית ביקורת לשנת 2022  

שטרם אושרה. 

היועץ המשפטי , עו"ד אטיאס  הבהיר, כי חברי ועדת הביקורת מתמנים ע"י הדירקטוריון והם חייבים להיות  

מקרב חברי הדירקטוריון.  

דירקטוריון החברה מונה כיום שבעה חברים מתוך סך של תשעה אפשריים. לאחרונה נשלחו שמותיהם של  שני 

מועמדים נוספים לתפקיד דח"צים, לבחינת משרד הפנים ואישורו. 
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הוחלט: 1. להמתין לאישור המועמדים החדשים ע"י משרד הפנים, ורק לאחר מכן למנות ועדת   

                  ביקורת, שתכלול את החברים החדשים.   

 

  2.  אישור מינוי ועדת הביקורת ייערך כהחלטת דירקטוריון בכתב.              

      3. רק לאחר מינוי ועדת הביקורת תאושר תכנית הביקורת לשנת 2022.          

        

 7. אישור העסקת עובדים מעל גיל 70: 

דירקטוריון החברה מתפקד כמועצת העיר, ולכן לדירקטוריון הסמכות לאשר את החלטת מנכ"ל החברה  

להמשיך ולהעסיק עובדים במס' תחומים אחרי גיל 70. לדוגמה: מדריכי ברידג' – עקב מחסור חמור בתחום זה. 

קיימת דרישה במועדונים לחוגי ברידג', אך אין מדריכים חדשים ללימודו. מורות למוסיקה לגיל הרך – גם 

בתחום זה אין התחדשות. בתכנית הלימודים הפועלת ע"פ דרישות משרד החינוך, קיימים לימודי ריתמוסיקה  

לגני הילדים, אך אין מורים חדשים במקצוע. בשנה האחרונה החמיר המצב ובעקבות הקורונה קיים מחסור  

כללי בעובדים בתחומים רבים נוס פים. 

 

הוחלט:  לאשר את החלטת מנכ"ל החברה ולהאריך את עבודתם של : שטיינברג מרדכי, שריג זיוה, שאשא דוד, 

סוליימנוב גבריאל, ביצ'צ'ו מיכאל, פלץ סבטלנה, מישר ירון, אזולאי ליליאן, גולדשטיין מרים, קרסיק אולגה,  

רוטרו טוביה, שקאטוב בלב, אלפנדרי ניסים, וסגל פרנקה, מהטעמים שפורטו בהחלט תו. 

 

 8. דיווח פעילות ופרויקטים, תפעול, שונות ואישור:

  מנכ"ל החברה סקר את פעילות החברה :

  1. תקופת הקורונה - 

 הציבה אתגרים חדשים ובלתי צפויים במשק, שהשפיעו באופן ישיר על החברה - בנוסף לכך, .א

-18/8/22 עם כניסת "התו הירוק"  עצר את הכנסות החברה ב" אומיקרון"ה גלשל  והתפרצות

-התפתחות מציאות ביטחונית לא פשוטה שנה, ו50 מזה ביותר קשה החורף העונת , לתוקף

 פגעו בהכנסות מרכזי החברה  ובהכנסות השוכרים.

 יש לציין שהחברה פעלה לחיסכון ניכר בכוח אדם ואיגום משאבים כולל שחרור עובדים  .ב

ממשרות רבות.  

3 מועדונים(  -ל 1לב" )מנוי והתאמות למסלולי רישום המנויים ברשת גו און ל"מנוי מש בוצעו .ג

 דבר שהוכיח עצ מו. –י קיץ ברשת ימנואפשרות ללראשונה  נפתחהובנוסף 

 נראה כי בשנה האחרונה חלה התאוששות גדולה בימית, שמהווה את הגורם העסקי החשוב  .ד

 שמשפיע על התאוששות החברה כולה. ברכות לעובדים על המאמץ. והעיקרי, 

. בהנחה שלא יהיו אירועים בלתי  צפויים, החברה צופה פעילות קיץ ענפה וטובה וכך גם בשנת ה

2023 . 

2. בשנים האחרונות קוצצו באופן רציף ממדי שנה התקציבים העירוניים המוקצים ליחידות התפעוליות 

– בשיעור 5% מדי שנה. 

3. גם פארק פרס המשמש כמרכז הבילוי והפנאי של העיר חולון, סיים את שנת 2021 בגרעון  המתקרב  

למיליון ₪. פארק פרס הומה אדם ומבקרים מכל רחבי הארץ,  דבר המייצר הוצאות תפעול רבות. 

בכוונת החברה לבקש לשנת 2023 הגדלת דמי התפעול בשיעור המתאים לאופי הפעילות בפארק  

ולכמויות המבקרים בו. 

4. החברה מחזירה מדי שנה כ- 3.6 מיליון ₪ בגין ההלוואה שנלקחה מבנק הפועלים. ע"ח הלוואה זו 

נותרו לתשלום סך של כ-9 מיליון שקלים )מתוך 30 מיליון ₪ שנלקחו לבניית מרכז "לה פארק"(.   
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בנוסף,  חייבת החברה לעירייה  סך של  18 מיליון ₪. החברה משלמת מדי שנה סך של כחצי מיליון ₪  

בגין הריבית בלבד. בהתאם לסיכום עם העירייה תשלום הקרן יחל רק בסוף שנת 2023. 

 הקורונה בהשגת ההטבותהחשובה על העזרה  וצוותמנכ"ל החברה הודה למשרד "פאהן קנה" ולכל  .5

וההנחות בארנונה. 

 - "לה פארקמתחם " .6

מאמצים נעשים ,  "ארפה" לשעברהאוכל הדרום אמריקאי )למעט חנות  מושכרכל המתחם  .א

זכיין מתאים(. רבים לאתר 

הוכיחה את עצמה , בשנתיים הקשות של המשבר, מדיניות החברה לעזור ולתמוך בעסקים .ב

שיים הק לפתרון הסדרים השגת ל פועלת  החברה. ממשיכים בפעילותםורוב העסקים 

וכבר רואים במאזן גידול בהכנסות.  ,שנותרו האחרונים

, לאחר שהזכיין קטן "מיאמור"והמסיבות האירועים המתחם החברה העבירה לתפעולה את  .ג

מתחם האירועים  לבנייתן וולתכנ פועלת החברהבמקביל ויתר על תפעולו בתקופת הקורונה.  

 )סטייל "זאפה"( 

נותרה פעילות ו לאחר האולימפיאדה,  היכלב ה אימוניההפסיקנבחרת ישראל   - בהיכל הטוטו  .7

כעת עם בלבד. במקביל, מתקיימים אירועים רבים בהיכל ו העמותה העירונית  להתעמלות אמנותית

 בהאנגר. יציאת נבחרת ישראל, יערכו גם אירועים 

ניסה חד לסבסד את הכניסות לתושבי חולון. מחיר כלהמשיך וגם השנה החליטה העירייה   - נפשונית .8

₪ לכניסה.  27-₪, ובכרטיסייה המחיר אף יורד ל 30פעמית לילד עומד על סך 

עדכוני פיתוח:  .9

בשלבי סיום כולל בניית חניות ודרכי גישה חדשים.  -בית קפה/מסעדה/אירועים גן הבנים  .א

 תחם גן הבנים. צמוד לנפשונית ולמיהיה ב -מרכז טניס עירוני  .ב

, לאחר 2022ייצא לדרך בספטמבר  ץ הקונסטרוקציהושיפו גג המרכזהחלפת בד  –בריזה  .ג

 תום העונה. 

היתרים לפי  הגדולה של שדרוג בריזה אושר היתר בניה כולל , וכעת מוציאים אב ה לתכנית .ד

בישיבה הבאה.עדכון התקדמות  –שלבים 

החברה פועלת להנגשת כל המרכזים העסקיים והתפעוליים.  .ה

 בר, לאחר אישורו במועצת העיר הקרובה. מרוץ חולון ייערך השנה ככל הנראה בספטמ .ו

-הפועל חולון בכדורסל עלו לשלב חצי גמר גביע אירופה לקבוצות אלופות. כבוד גדול לעיר. מעל ל .10

אוהדים, תושבי העיר חולון, ילוו את הקבוצה.   1,000

 את נסיעתו וכןלאשר  ,, ביקש מנכ"ל החברהמתוקף תפקיד החברה כאחראית על קידום הספורט בעיר

אירוע העיר והעירייה ב, כנציגי ,  על חשבון החברהמנהל אגף הספורט העירוני -מר ע. קצב  את נסיעת

 מאי בספרד.חודש יתקיים בתחילת אשר 

הוחלט: 1.  לאשר פה אחד את נסיעתם של מנכ"ל החברה ומנהל אגף הספורט העירוני, במימון  החברה,

      כנציגי העיר והחברה לתחרות. 

 2. לאשר המשך ביצוע הפרויקטים המפורטים לעיל ע"י  החברה.




